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Vragen van de leden Pia Dijkstra en Verhoeven (beiden D66) aan de Minister 
van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht dat meerderheid van 
de zorgsites onbeveiligd is (ingezonden 21 augustus 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Meerderheid zorgsites onbeveiligd, privacy 
autoriteit dreigt met boetes»?1 

Vraag 2
Wat is uw eerste reactie op het feit dat twee op de drie websites van 
zorginstellingen geen gebruik maken van een veilige verbinding? 

Vraag 3
Heeft u een verklaring waarom minder dan een kwart van de websites van de 
geestelijke gezondheidszorg, verloskundigen, thuiszorg en fysiotherapie een 
veilige verbinding afdwingt? Zo ja, wat is deze verklaring? Zo nee, kunt u dit 
laten uitzoeken? 

Vraag 4
Hoe komt het dat ziekenhuizen en huisartsen het relatief gezien goed doen? Is 
er een «best practice» te destilleren die door andere professionals overgeno-
men kan worden? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het onwenselijk is als informatie onderschept wordt 
via onbeveiligde websites? Zo ja, welke mogelijkheden ziet u om dit aan te 
pakken? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat het van groot belang is dat de veiligheid van gegevens 
wordt beschermd en dat de zorgsector voldoende geëquipeerd moet zijn om 
zich te kunnen wapenen tegen kwaadwillende meelezers?

1 https://nos.nl/artikel/2188492-meerderheid-zorgsites-onbeveiligd-privacy-autoriteit-dreigt-met-
boetes.html
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